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De fractie heeft de volgende vragen:

ln beantwoording op Raadsvragen van de Roosendaalse Lijst (180-2021Overmatige groeivan
Jacobskruiskruid) gaf u aan uw beleid omtrent bestrijding van het Jacobskruiskruid niet aan te passen

omdat dit haaks staat op het beleid van Roosendaal Natuurstad.

Toch ontvangen we steeds meer geluiden over de schadelijkheid voor met name paarden, koeien en

varkens; deze kunnen overlijden na het eten van dit kruid. Daarnaast begrijpen we dat het kruid ook
op bijen een dodelijke werking kan hebben. De door u beoogde biodiversiteit heeft dan juist het

tegenovergestelde effect.

Op sommige plaatsen vindt overheersing van één soort plaats en verdrukking van anderen

Ook voor de mens kan het Jacobs kruiskruid gevaarlijk zijn en kan bij aanraking effect hebben op het

functioneren van de lever. Zie ook:

https://farmersdefenceforce.nl/jacobskruiskruid-legt-niet-alleen-vee-en-mensen-om-maar-veroorzaakt-
ook-sterfte-onder-bijen/

1. Bent u op de hoogte van de publicatie in bijgevoegde link en zo ja, wat is uw mening hierover?

U geeft aan te gaan voor biodiversiteit in het kader van Roosendaal Natuurstad, doch de fracties van

VLP Roosendaal en Roosendaalse Lijst ontvangen signalen van overmaat en massale overheersing
van Jacobskruiskruid op sommige plaatsen.

2. Hoe kijkt u aan tegen massale overheersing van een enkele soort op sommige plaatsen,

verdrukking van andere soorten en hoe treft u maatregelen om dit te voorkomen?
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De provincie Groningen heeft haar maaibeleid aangepast om daardoor massaal uitzaaien van o.a.
Jacobskruiskruid te voorkomen.

Provincie past maaimethode aan vanwege aanhoudende droogte - Provincie Groningen

3. Bent u op de hoogte van dit aangepaste maaimethode in Groningen? lndien ja, wat is uw
mening hierover? lndien nee, wilt u zich hierin verdiepen en kijken naar de toepasbaarheid in onze
gemeente?

4. Ziet u kansen voor een dergelijke maaimethode in Roosendaal? Graag een uitleg

5. Bent u bereid alsnog uw beleid te heroverwegen inzake het bestrijden van het Jacobs kruiskruid

en zo ja, met ingang van wanneer? (het is nu hoog tijd om het kruid te bestrijden). Zo nee, waarom

niet en realiseert u zich dan de mogelijke gevolgen voor de agrarische sector?

Namens de fractie van VLP,

Eric de Regt, Arwen van Geste, Charl Goossens



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u op de hoogte van de publicatie in bijgevoegde link en zo ja, wat is uw mening hierover?

We zijn op de hoogte van deze publicatie en kunnen deze niet onderschrijven. ln BN/de Stem van 6
augustus jl. heeft boswachter Erik de Jonge een inhoudelijk juiste reactie gegeven op het betreffende
stuk, overeenkomstig met de eerdere beantwoording van vragen die wij in dit kader met u hebben
gedeeld.

U geeft aan te gaan voor biodiversiteit in het kader van Roosendaal Natuurstad, doch de fracties van
VLP Roosendaalen Roosendaa/se Llsf ontvangen signalen van overmaat en massale overheersing
van Jacobskruiskruid op sommige plaatsen.

2. Hoe kijkt u aan tegen massa/e overheersing van een enkele soort op sommige plaatsen,

verdrukking van andere soorten en hoe treft u maatregelen om dit te voorkomen?

Jacobs Kruiskruis is een pioniersvegetatie en verdwijnt in de tijd "vanzelf'doordat de gebieden waarin
het groeit zich ontwikkelen en andere soorten de plaats van het JKK overnemen. Bovendien is het

niet de bedoeling om JKK te bestrijden; ong. 150 insecten soorten zoals bijen, zweefuliegen en
vlinders maken gebruik van JKK. We treffen dus geen maatregelen om "verdrukking" van andere
soorten te voorkomen omdat dit probleem zichzeff in een paar jaar oplost. Dat dit soms een eenzijdig
beeld geeft, snappen we. Maar is nu niet op te lossen.

De provincie Groningen heeft haar maaibeleid aangepast om daardoor massaal uitzaaien van o.a.

J acobskru iskru id te voorkomen.

3. Bent u op de hoogte van dit aangepaste maaimethode in Groningen? lndien ja, wat is uw
mening hierover? Indien nee, wilt u zich hierin verdiepen en kijken naar de toepasbaarheid in onze
gemeente?

Nee we waren niet op de hoogte van dit stuk. We hebben het stuk gelezen. Maar zoals in eerdere
beantwoording is aangegeven hebben we samen met 13 gemeenten, waterschap en provincie

gekozen voor dit eenduidige regionale beleid. Daarom is toepasbaarheid van het gevraagde beleid op
dit moment niet aan de orde.

4. Ziet u kansen voor een dergelijke maaimethode in Roosendaal? Graag een uitleg.

Nee meer ( 3-5x per jaar) maaien om verspreiding van JKK, distels, en zuring te voorkomen staat
haaks op ons beleid. lmmers alle locaties waar JKK staat ( bermen en langgras stroken) worden dan
als gazons gemaaid. Reuze bereklauq Japanse Duizendknoop worden wel bestreden. Bovendien
heeft de provincie Groningen dit beleid ingevoerd als gevolg van de aanhoudende droogte en niet als
gevolg van het JKK. De aanleiding voor aanpassing van het beleid is niet vergelijkbaar.

Ons uitgangspunt is dat de natuur zich moet herstellen en dat doen we niet door vaker te maaien. De

biodiversiteit wordt dan niet gestimuleerd. Dat agrariërs soms last hebben hiervan, begrijpen we maar
we kiezen regionaal voor het stimuleren van biodiversiteit.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roosend

DeDe secretaris,




